

Bulletin No.: AFR-14-58

Attention : All Team Managers and Competitors/所有车队经理与参赛者

Subject : Tent Arrangement/ 帐篷安排

Date : 6th September 2014

Dear Team Managers and Competitors,
致各位车队经理及参赛者,

As informed by ZIC, pits are not available for the AFR race during Pan Delta Festival on 19 – 21 September 2014. Instead, 3m x 6m tents will be provided during the race at RMB300 per day per tent (please refer to yellow part of tents location in the attachment). Teams can also use their own garages.

由于珠海国际赛车场未能于 2014 年 9 月 18 至 21 日泛珠三角超级赛车节(夏季赛)期间提供维修区予亚洲雷诺方程式系列赛, 车队可要求安排帐篷作为维修间(帐篷位置请参看附图黄色区)。每个帐篷大小为 3 米乘 6 米, 每个帐篷租金为人民币 300 元一天。车队亦可选择使用车队车房。

Should you have any enquiries about the above arrangement, please kindly let us know on or before 12 September 2014 (Friday).

如对以上安排有什么疑问或查询, 请于 2014 年 9 月 12 日(星期五)或之前通知。

Apart from the tent rental fee, each team is required to make a tent deposit of RMB2000 to ZIC. Please process directly to the ZIC Customer Service counter at Room 234 upon arrival.

除帐篷租金外, 珠海国际赛车场要求每个车队支付 RMB2000 的帐篷押金。请到店后直接在珠海国际赛车场客户服务前台 234 房支付。

Thank you for your kind attention.
谢谢。

Ms Janet LAU, Race Administration
赛事秘书处 刘可欣小姐

Asian Formula Renault Series
亚洲雷诺方程式系列赛

Tent Location 帐篷位置

AFR Tent will be opposite to pit no.18-19, 22-29, the yellow place in the map.
The details of each team tent allocation will be sent out in further notice.

AFR 帐篷将设于 18-19 及 22-29 号维修间对面，附图黄色位置。各车队的帐篷分配图将进一步通知。

